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群力战新冠  爱心献犹他 

【04/04 犹他新冠疫情简要日报 6:00pm 山地时间】 

===疫情期安全措施：自我隔离、保持 6 英尺距离、平静面对、远程工作和病症咨询=== 

 

1. 美国 – 截止 6pm MDT，全国确诊新冠病毒病例: 310,609 (自昨晚 6pm +33,429)。死亡: 

8,461(+1,486)，治愈: 14,661(+4,889)。 (https://coronavirus.1point3acres.com/)   

2. 犹他州卫生厅 UDOH 中午公布的确诊新冠病毒病例 1,428(+182)，总共测试 28,043人，阳性

率 5.09%；其中住院人数累计 117(+11)，占总病例的 8.19%；死亡病例累计 8(+1)，死亡率

0.56%。犹他州新冠病毒病例的增⻓仍然为亚指数增⻓ (p=0.71)：http://castut.org/covid-

19/utah0404.jpg。 主要分布的郡(区)：Salt Lake 650(+109), Summit 230(+8), Utah 186(+36), 

Davis 137(+15), Wasatch 70(+1)。 

3. 副州⻓ Cox 推文：“犹他现在是全美人均测试数第五高的州！不幸的是如同很多州一样，我们

开始缺乏采樣棉签和標本轉送管。我们要保持我们的成绩。如果你有这些用品，请送邮件至 

benhard@utah.gov。 犹他大学医学院的健康公车（此前用于“扫除糖尿病”的行动）现已被改装

成具有 COVID-19测试能力的车辆，并为 Wasatch Front 的社区提供检测。 
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4. 犹他公交管理局宣布自 4月 5日起削减公共汽车、轻轨和 FrontRunner 的班次，新的时刻表

见 http://www.rideuta.com/April 。州驾驶执照司延⻓了一些服务地点的工作时间，并敦促驾车者

尽可能地使用该部门的网上服务，见 https://dmv.utah.gov/。 

5. 犹他大学校⻓ Watkins 号召参加全国性的“洗掉仇恨”运动，以反对针对亚洲人群的偏执、歧

视、暴力：https://twitter.com/RuthVWatkins/status/1244769586215452672 。另外，如果碰到针对

亚太裔仇恨犯罪，可以在网上报告：https://www.ocanational.org/aapi-hate-incident-form。  

6. 犹他州卫生厅报告，在盐湖郡的一个护理院里，6 个有症病人测试呈新冠病毒感染阳性，其中

一位 85 岁以上的女性患者于 4 月 2 日去世；其他病人正在等待测试结果，呈阴性者将被转移。

这个有 34 张床位的护理院将收留出院后新冠病人。 

 

---- 

● 犹他州新冠病毒热线电话：800-456-7707 

● 犹他大学 COVID-19 热线电话：801-587-0712 

● Intermountain Healthcare 新冠病毒热线电话：844-442-5224  

● Intermountain 提供 COVID-19自我检查助手：https://intermountainhealthcare.org/  

● CDC网页 https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/index.html 

● Utah 新冠病毒工作组网页 https://coronavirus.utah.gov/  

● Utah 新冠病毒工作组捐赠网页 https://coronavirus.utah.gov/help/。 

● 在美中国公民疫情防范网页 http://www.china-embassy.org/chn/lszj/zytz/t1753899.htm  

● 犹他州 20个华人亚裔社团【致犹他州社区、各界朋友倡议书】http://castut.org/covid-

19/proposal.pdf  

● 犹他华人社区抗疫联盟筹款捐物链接 http://castut.org/covid-19/proposal-donation.pdf 

● 犹他华人在行动社交媒体报道: twitter.com/CASTUTAH   fb.com/castutah/ 

● 犹他州劳动力服务部（内有失业救济申请等）：https://jobs.utah.gov/covid19/index.html 

 

===疫情期安全措施：自我隔离、保持 6 英尺距离、平静面对、远程工作和病症咨询===  
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Devotion to Our Community 

All Utahns Fight Against Coronavirus 

 

【04/04 COVID-19 Briefing by Utah Chinese Communities 6:00pm Mountain Time】 

=== Safety Measures for COVID-19：Shelter in Place, Keep 6’ Distance, Stay Calm, Tele-

commute and Tele-medicine. === 

 

1. U.S. Confirmed Cases: 310,609 (+33,429), Deaths: 8,461(+1,468), Recovered:14,661(+4,889). 

(https://coronavirus.1point3acres.com/).   

2. Utah COVID-19 Cases reported by UDOH as of today: 1,428(+182) confirmed cases total, number of 

people tested 28,043, positive rate 5.09%; Hospitalization 117(+11), 8.19% of the total cases; death 

cases 8(+1), death rate 0.56%. The growth of coronavirus cases in Utah remains sub-exponential 

(p=0.71): http://www.castut.org/covid-19/utah0404en.jpg.  Major counties of distribution: Salt Lake 

650(+109), Summit 230(+8), Utah 186(+36), Davis 137(+15), Wasatch 70(+1). 

3. Lt. Gov. Cox tweeted, “Utah is now 5th in the nation in testing per capita! Unfortunately like many 

states we are starting to run low on swabs and transport medium. We don’t want to lose ground, so if 

you have access to these supplies please email benhart@utah.gov. Also, Wellness Bus – U of U Health’s 

Wellness Bus, normally used for the Driving Out Diabetes Initiative, has been outfitted with COVID-19 

https://coronavirus.1point3acres.com/
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testing capabilities. The Wellness Bus is now providing coronavirus testing in underserved communities 

along the Wasatch Front. 

4.  The Utah Transit Authority announced that bus, TRAX and FrontRunner service will be less frequent 

beginning April 5. For a new schedule see http://www.rideuta.com/April. The Utah Division of Motor 

Vehicles is extending hours at some locations and urging drivers to use online services if possible, at 

https://dmv.utah.gov/ . 

5. University of Utah President Ruth Watkins called for participation on the "Wash The Hate" national 

campaign, in taking a stand against the anti-Asian bigotry, discrimination and 

violence:  https://twitter.com/RuthVWatkins/status/1244769586215452672.  OCA-Asian Pacific 

American Advocates encourages you to file a report online for any possible AAPI Hate Crime incident: 

https://www.ocanational.org/aapi-hate-incident-form . 

6. UDOH reported that six symptomatic patients have tested positive for COVID-19 at a Salt Lake City 

nursing facility. One of those patients, a woman over age 85, died on April 2. Test results are pending on 

the remaining residents and those who test negative for COVID-19 will be transferred to another facility. 

The 34-bed facility will now serve as a space for COVID-19 patients who no longer require 

hospitalization. 

 

—— 

● Utah COVID-19 Information Line 800-456-7707 

● University of Utah COVID-19 Hotline: 801-587-0712 

● Intermountain Healthcare Hotline: 844-442-5224 

● Intermountain COVID-19 Symptom Checker at https://intermountainhealthcare.org/  

● CDC https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/index.html      

● Utah Coronavirus Task Force https://coronavirus.utah.gov/  

● Utah Coronavirus Task Force Donation Link: https://coronavirus.utah.gov/help/  

● Chinese Utahns’ Action Proposal http://castut.org/covid-19/announcement.pdf 

● Utah Chinese Community joint-donation link: http://castut.org/covid-19/proposal-donation.pdf 

● Utah Chinese for Covid-19 on social media: https://twitter.com/CASTUTAH  

https://fb.com/castutah/   

● Utah Department of Workforce Services (including unemployment insurance): 

https://jobs.utah.gov/covid19/index.html 

 

 

=== Safety Measures for COVID-19：Shelter in Place, Keep 6’ Distance, Stay Calm, Tele-commute and 

Tele-medicine. === 

http://www.rideuta.com/April
https://dmv.utah.gov/
https://twitter.com/RuthVWatkins/status/1244769586215452672
https://www.ocanational.org/aapi-hate-incident-form
https://intermountainhealthcare.org/
https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/index.html
https://coronavirus.utah.gov/
https://coronavirus.utah.gov/help/
http://castut.org/covid-19/announcement.pdf
http://castut.org/covid-19/proposal-donation.pdf
https://twitter.com/CASTUTAH
https://fb.com/castutah/
https://jobs.utah.gov/covid19/index.html

